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Møde. NR. 5 – 2014/15 

Dagsorden 

 

Referat. 

1. Godkendelse af dagsorden 

 

Beslutning: 

Godkendt. 

2. Godkendelse af referat fra 

møde nr. 4 den 2.12.2014 

Beslutning: 

Godkendt. 

3. Nyt fra elevrådet Orientering 

Elevrådet har et stort ønske om,at  PLC 

har åbent i lektiecafetiden og 

frikvartererne. TL og elevrådet snakker 

sammen om dette. Omkring toiletterne 

skal der laves en indsats for at styrke 

hygiejnen. Der arbejdes på en fælles 

målrettet løsning. 

Der vil være et større synligt opsyn i 

frikvarteret fra dd. 

Der har været fælleselevrådsmøde. Der 

blev snakket om toiletforhold. 

TG spørger til Julefodbold. Elevrådet 

melder positivt tilbage. TO oplevede et 

superarrangement. Stor ros til 

arrangørerne. Rigtig godt arrangement og 

godt planlagt! 

4. Princip om ny klassedannelse 
(Bilag) 

1.behandling 

TO orienterede omkring tankerne bag det 

ny princip. 

Der blev spurgt til, om hvordan elever 

skulle/kunne inddrages i processen. 

Det er ikke indtænkt i processen. CM 

fortæller om konkrete erfaringer. 

Der kommer et konkret forslag om at 



fjerne ordet sammenlægning og bruge 

ordet klassedannelse. 

SB drøftede forældreinddragelse.  

TO retter til. Princippet godkendes med 

de aftalte rettelser. 

Husk opdatering på intra. 

Når princippet har været i anvendelse 

evalueres processen i Skolebestyrelsen. 

 

5. Ny dato for 

kontaktforældremøde 

Orientering 

Ny dato evt. den 18.03.2015. kl. 19.00 -

21.00. Samme tema som sidst. Ny 

invitation til kontaktforældrene udsendes 

snarest. 

 

6. Trafik og færdsel omkring 

skolen 

Orientering. 

Der har været en forældrehenvendelse 

ang. indkørselsforbuddet på skolens 

parkeringsplads om morgenen. Det opleves 

farlige situationer i forbindelse med 

cykelstien. Anita ser på sagen og 

orienterer skolebestyrelsen på næste SB-

møde. 

Skolepatruljen er kommet godt i gang, og 

bilerne accepterer eleverne, der har 

patruljen.  

 

7. Økonomi TL orienterede omkring 

regnskabsafslutning. Resultatet er ok. 

8. Status over elevtal 

- Til og fraflytninger 

Orientering. 

Der en stigning i elevtallet (11 elever) 

siden sidste møde. Skolen er i en positiv 

udvikling mht. elevtal. En forklaring er den 

øgede tilvækst i området.  

9. Bordet rundt Orientering. 

LO orienterede omkring møde for nye 

bestyrelsesmedlemmer. Et godt møde hvor 

der kom inspiration til skolebestyrelses- 

arbejdet. Et forslag kunne være at tage 

et princip op engang imellem og se, om det 

har været anvendt i praksis. 

LO spørger til førstehjælpskursus til 



eleverne på skolen. Skolen ser på 

muligheder for førstehjælpskursus. 

LO spørger ind til samarbejdet mellem 

Skolebestyrelsen og kontaktforældrene. 

Og kommer med konkrete forslag til, hvad 

man som skolebestyrelse kunne gøre. 

TG foreslår, at skolebestyrelsen spørger 

kontaktforældre, hvad skolebestyrelsen 

kunne arbejde med. 

Der bliver set på skolebestyrelsens 

forretningsorden. 

Lasse foreslår, at skolebestyrelsen er 

mere aktiv på intra. Mini intrakursus og 

snak på næste møde. 

Søren spørger til lektiehjælp. Der 

arbejdes fortsat på kvalificeringen af 

lektiehjælp og faglig fordybelse. 

TO orienterede omkring en nye måde at 

lave kvalitetsrapporter i Køge kommune og 

lokalt på skolen.  

TO orienterede omkring tankerne om ny 

teamstruktur. 

TO orienterede omkring nyansættelser. 

TO orienterede omkring de nye regler for 

udarbejdelsen af elevplaner. 

 

 

 

10. Evt.  

11. Lukket møde --- 

 


